
 

Vang kommune 

Etat for oppvekst kultur og integrering 

 

 

Referat frå møte med Vang ungdomsråd 16.10.19 

Vang barne- og ungdomsskule, Vang 

 

 
 

Tilstade: Ine Karlsen, Jonas Sandsengen Neshagen, Leander Havro, Celine Isabell 

Hermundstad (vara), Adrian Grzebieniak (vara), Solvor Kvissel Remmen, Olav Bøland og 

Harald Bøe 

 

Referatsaker: 

Referat fra forrige ungdomsråd ble lest opp og det var ingen kommentar på det. 

 

Sak 1: Konstituering av ungdomsråd. Hemmelig val, ved avstemming. 

 

Tittel Representant klasse e-post 

Leder Ine Karlsen 09.kl  

Nestleder Jonas Sandsengen Neshagen 10.kl  

Skriver Ole-Viljam Skjefte  09.kl  

Styremedlem Leander Havro  08.kl  

Styremedlem Amalie Skaar Winje   08.kl  

Styremedlem Solvor Kvissel Remmen   10.kl  

Vara Celine Isabell Hermunstad   08.kl  

Vara Adrian Grzebieniak  09.kl  

Vara Albion Zogai  08.kl  

Vara Ole Andreas Kvien  10.kl  

Vara Ayana Mariell Jevne 

Vollheim 

09.kl  

Vara Eline Hålien Søndrol 10.kl  

 

Ine Karlsen ble i dagens møte referent for Ole-Viljam 

  

Sak 2: Møteplan 

Dato: Sted/kl: Innhald: 

26.09.19 Vang kommunehus Møte med etatsleiar, ordfører og rådmann 

16.10.19 VBU, kl 1200 Konstituering 

30.10.19 VBU, kl 1200 Forb. opning av sesong, u-klubb 

27.11.19   

16.01.20   

02.03.20   

13.05.20   

Ungdomsrådet godkjente møteplanen.  

 



 

Vang kommune 

Etat for oppvekst kultur og integrering 

 
Sak 3: U-Klubb, regler, struktur, opningstider og frekvens. 

U-råd er enig om opningstider som i fjor. 18:30-23:00. U-rådet møter en halvtime før for å 

gjøre klart. Varaene skal betale inngang om de ikke er på jobb (som vara) i kiosken o.l. den 

kvelden. Olav vil informere alle som møter på klubbe om regler og retningslinjer for bruk av 

klubblokaler den første kvelden. Det er også enighet om at kiosken skal flyttes ned i b-rom. 

For betalingsterminalen må det føres vifi frem til kiosksalget. 

Ungdomsrådet ønsker at det skal vaskes i bomberomet minimum en gang i uka fast. Videre 

ønsker rådet en vifte/ventilasjon i rommet for å betre luftkvaliteten. Ungdomsrådet lurer på 

når det kommer wifi i bomberommet og ber om at dette blir prioritert, slik at dette er utført før 

første klubbkveld, 1. november.  

 

Sak 4: Eventuelt 

Ine presenterte ideen om et kulturhus for vaksne, ungdom og barn, helst på Åsvang. Ine vil 

fremme dette som egen sak på neste uråd møte. U-råd ønsker å legge inn et ekstra møte 

ifbm start av U-klubb. Forslaget er 30.10.19. Dette ble vedtat  

 

 

 

Referent: for Ole-Viljam, Ine Karlsen 

 


